

No. 69551

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55803. **China, International Atomic Energy Agency and Nigeria**

Agreement between the International Atomic Energy Agency, the Government of the Republic of Nigeria and the Government of the People's Republic of China for assistance in securing low enriched uranium for a research reactor (with annex). Vienna, 20 and 31 August 2018 and 10 September 2018

Registration with the Secretariat of the United Nations:
International Atomic Energy Agency, 30 April 2019

Done at New York on 16 October 2019

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55803. **Chine, Agence internationale de l'énergie atomique et Nigéria**

Accord entre l'Agence internationale de l'énergie atomique, le Gouvernement de la République fédérale du Nigéria et le Gouvernement de la République populaire de Chine concernant une assistance pour l'obtention d'uranium faiblement enrichi destiné à un réacteur de recherche (avec annexe). Vienne, 20 et 31 août 2018 et 10 septembre 2018

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Agence internationale de l'énergie atomique, 30 avril 2019

Fait à New York le 16 octobre 2019

Pour le Secrétaire général